

# DAPENG

# Bay 14

TIPS FOR TAKING STRIKING PHOTOS IN DAPENG BAY

大鵬灣旅遊美拍攻略  
大鵬灣写真映え旅行ガイド



1



你就是旅行的主角

YOU ARE THE MAIN LEAD OF THE TRIP.

あなたが旅行の主人公

想要留住當下的快樂，想要留住每一道波浪的變化，想要留住僅有一次的某年某月某日，拍照就是這麼一回事。將所見所聞，具象存留於一張白紙上，就像我們在人生藍圖上，用時間一筆一畫，塗上美麗景色。現在，我們只想讓您知道，如何取景大鵬灣，如何邊看邊玩邊走邊拍大鵬灣，如何留下專屬於您的，大鵬灣旅遊照！，如何留下專屬於您的，大鵬灣旅遊照！

Is traveling about finding the true self, finding the other self, or finding the self that you yourself wouldn't recognize? Start your photographic trip with ocean blue and sunray yellow at the Dapeng Bay National-Capture the most heartfelt moment with the picturesque composition following our selection of 15 tourist attractions at Dapeng Bay. The entire Dapeng Bay is your exclusive studio, and you are the best main lead in this trip!

旅行の意味とは、本当の自分を見つけ出すこと？または自分を探ること？それとも自分も知らない自分を探ること？大鵬灣国家風景区で太陽の光を浴びながら海色の撮影旅行に行きましょう——絵のように美しい大鵬灣の15個おすすめ見どころを紹介いたします。大鵬灣はあなた専用フォトスタジオになり、ここで一番ドキドキする写真を撮りましょう。あなたがこの旅行の最強主人公です。

1

## 黑鮪魚雕塑 Bluefin Tuna Sculpture

マグロの彫刻  
22.456444, 120.479389

日本設計大師福田繁雄創作的黑鮪魚雕塑，側看是鮪魚造型，正面看為中文「鮪」字，非常獨特，360度欣賞皆有不同視覺樣貌！

At the Bluefin tuna sculpture by the Japanese design master Shigeo Fukuda, you can see the silhouette of tuna on its side and the shape in Chinese Character 「鮪 (tuna)」 at the front. You can find the different looks from all angles!

日本のデザイン巨匠、福田繁雄が創作したクロマグロの彫刻は、横から見るとマグロの形で、正面から見ると漢字の「鮪」が見えます。ユニークな視覚的な外観はさまざまな角度から見ると違う楽しみがあります！



13



14

**13 紅樹林濕地獨木舟  
Kayaking at Mangrove Wetlands**  
マングローブ湿地カヌー  
22.451945, 120.456581

乘坐獨木舟，划進綠林蕩鬱、生機蓬勃的紅樹林濕地，以新角度、新玩法探索大鵬灣，以最不破壞的方式，近距離接觸大自然。

Ride on your kayak and row into the mangrove wetlands with lush woods and vigor. Explore Dapeng Bay from a new perspective and a new way, having close-up contacts with mother nature with the least damaging ways.

カヌーに乗って緑豊かで活気に満ちたマングローブの湿地帯に行き、新しい角度と新しい遊び方で大鵬灣を探索し、環境を破壊せずに大自然に近づきます。

**14 潮口平台  
Bayfun Land**  
潮口テラス  
22.452267, 120.458708

黃色魚形座椅，恣意徜徉在岸邊廣場上。白天終有日落之時，遠眺大鵬灣的夕陽，緩緩沉降海平面，是將整個白天畫上句號的最好落筆。

The yellow fish-shaped seats swim on the coastal square carefree. The sun always sets, and overlooking the setting sun of Dapeng Bay slowly descending to the sea level will be the best finish to put an end to the entire day.

黄色い魚型のベンチが岸边で泳いでいます。太陽が沈むとき、ゆっくりと海面に沈む大鵬灣の夕日を眺め、一日の円満な句点を打ちます。



- 1 入口意象招牌 Magery Signs at Entrance 入口のイメージ看板
- 2 燈會副燈—豐豬屏安 Innovative Secondary Lanterns - Fengzhu Pingtung Fortune Piggy まつりサブライト—豊豚平安
- 3 大鵬灣遊客中心 Dapeng Bay Visitor Center 大鵬灣ビジターセンター
- 4 落日灣 Sunset Bay 落日湾
- 5 崎峰濕地 Cifong Wetland 崎峰湿地
- 6 濱灣公園 (帆船基地) Coastal Park (Sailboat Base) 濱湾公園
- 7 遊艇遊湖 Lake Cruise Tour ヨットレックツアー
- 8 重型帆船 Keel Boat セーリングヨット
- 9 風帆咖啡廳 Sail Cafe セーリングカフェ
- 10 遊艇遊湖 Lake Cruise Tour ヨットレックツアー
- 11 彩色涼亭 Colorful Pavillon カラーガゼボ
- 12 鵬灣跨海大橋 Dapeng Bay Bridge 鵬湾跨海大橋
- 13 紅樹林濕地獨木舟 Kayaking at Mangrove Wetlands マングローブ湿地カヌー
- 14 潮口平台 Bayfun Land 潮口テラス

大鵬灣國家風景區管理處  
Dapeng Bay National Scenic Area Administration  
大鵬灣国家風景区

電話: (08)8338100  
地址: 92851 屏東縣東港鎮大潭路169號  
Tel: (08)8338100  
Address: No.169, Datan Rd., Donggang Township, Pingtung County 92851, Taiwan (R.O.C.)  
電話: 886-8-8338100  
住所: 928 屏東縣東港鎮大鵬里大潭路169号



粉絲專頁  
FACEBOOK



官網  
WEBSITE



# OPEN THE MOOD, THE SUN WILL SHINE TO YOUR BODY.

打開心情  
陽光自然會照在你身上  
気分をアップすると、  
太陽の光はあなたを照らします



6



3



11



2



12



5



7



4



10



9

2

## 入口意象招牌 Imagery Signs at Entrance

入口のイメージ看板  
📍 22.456444, 120.479389

大鵬灣國家風景區入口招牌，海天藍色系的視覺意象，是環灣道路的起點，在此拍下開始的瞬間，開啟大鵬灣優閒假期的美好旅程。

The entrance sign of Dapeng Bay National Scenic Area, a visual imagery of ocean blue and azure marks the start of the Round-the-bay Road. Capture the moment of commencement and start your wonderful journey of the leisured holiday at Dapeng Bay.

大鵬灣國家風景區の海色の視覚イメージでデザインされた入口看板は環湾道路の出発点です。ここで最初の瞬間を撮り、素敵な旅行の始まりにしましょう。

3

## 燈會副燈—豐豬平安 Innovative Secondary Lanterns - Fengzhu Pingtung Fortune Piggy まつりサブライト—豊豚平安

📍 22.456863, 120.479435

2019台湾燈會在屏東，「豐豬爺」創新副燈，燈會結束後，依然睜著炯然的大眼，帶著獠牙卻親切的笑容，迎來送往貴賓旅客，守護民眾。

The 2019 Taiwan Lantern Festival was held at Pingtung, and its innovative supporting light "Great Harvest Pig Statue" still has its bright eyes wide open and a fanged but cordial smile after the Lantern Festival was over, taking reception and bidding farewell to visitors while also guarding the people.

2019台湾ランタンフェスティバルは屏東県に行いました。サブメインランタンの「豊豚」はフェスティバルが終わってもキラキラした目と牙を剥きだした親かな笑顔で観光客を歓迎し、民衆を守っています。

4

## 落日灣 Sunset Bay

📍 22.443562, 120.487088

落日灣可以遼望整著大鵬灣瀉湖風光，傍晚時分，遠眺鵬灣跨海大橋伴隨落日，豔紅夕陽緩緩接近海平面，水面閃耀金色的粼粼霞光。

At Sunset Bay, views of the entire lagoon at Dapeng Bay may meet your eyes. During the dusk moments, one may overlook the setting sun accompanying the Dapeng Bay Bridge. As the fiery setting sun looms the sea level, rays of golden skyglow are reflected from the surface of water.

落日湾では、大鵬湾の風景を一望できます。夕方になると、真っ赤な夕日がゆっくりと海面に近づき、水面が金色の光で輝きます。

5

## 崎峰濕地 Cifong Wetland

📍 22.431698, 120.490245

沿著規劃的步道、木棧曲橋、觀景臺，漫步濕地水面，穿越綠林夾道，感受來自南島濕地的風的吹撫，靜靜融入悠閒緩慢的生活步調。

Tourists can walk through the planned route of paths, wooden trestle, and the observatory. Meander near the surface of water from the wetlands, walk through the path lined by luxuriant woods, feel the caress by the wind blown from the Austronesian style wetland, and silently blend in the life of slow pace and leisure.

遊歩道に沿って、木棧道、展望台、湿地の水面を散歩し、緑の森の小道がゆっくりと海面から吹く風を感じ、静かでゆっくりとした生活ペースを体験することができます。

6&7

## 濱灣公園（帆船基地） Coastal Park (Sailboat Base)

📍 22.436710, 120.477769  
📍 22.437003, 120.477037

離開忙碌的工作崗位，走進大鵬灣的沙灘椰林，讓陽光蒸發所有憂愁，坐上觀光遊艇讓徐徐海風吹走一切煩惱，還可體驗風浪板、獨木舟...等親水活動，在帆船碼頭，奢侈的度過美好時光。

Leave your bustling workplace and stride at the sands under coconut trees at Dapeng Bay to make the sun evaporate all your melancholy. Take a ride on the tour yacht and let the blowing winds blow away all worries. In addition, you can experience water sports including windsurfing, rafting, etc. Spend a great time in squander at the Sailing Pier.

忙しい仕事から離れ、大鵬湾のビーチで太陽を浴び、観光ヨットに乗って悩みを吹き飛ばし、水上スキーやカヌーなどのマリンスポーツを体験し、ヨット埠頭で贅沢な時間を過ごしましょう。

8

## 重型帆船 Keel Boat

📍 22.436403, 120.477311

搭乘重型帆船出航，張揚起風帆，將大鵬灣得天獨厚的藍天海景，連同清涼水波浪，烙印進照片裡，追逐美好人生中的一抹亮麗風景。

Set sail on a keel boat. Hoist the sail, and brand the exclusive view with blue sky and ocean from Dapeng Bay and the chilling water waves into your pictures when pursuing a hue of the brilliant scenery in your wonderful life.

セーリングヨットに乗り、帆を張り、大鵬湾の青い空と涼しい波を写真に収め、美しい景色で素敵な人生の飾りにしましょう。

9

## 風帆咖啡廳 Sail Cafe

📍 22.436863, 120.476643

簡約風格的白色建築，南島風情的綠意環伺，是IG熱門的打卡點，來杯咖啡，遠離城市擁擠的快步調，度過一個專屬瀉湖風光的浪漫午後。

With the minimalistic white building surrounded by island greenery, Sail Café is one of the most Instagrammable check-in spot. Have yourself a cup of coffee to shy away from the fast-paced life in the crowded city and spend a romantic afternoon accompanied by exclusive lagoon scenery.

シンプルで白い建物と南島スタイルの緑豊かな環境は、インスタ映えの人気のスポットです。ここでコーヒーを飲み、騒がしい都市から離れ、美しい風景を眺めながらロマンチックな午後を過ごしましょう。

10

## 遊艇遊湖 Lake Cruise Tour

📍 22.437106, 120.476054

CP值、熱量計算、待辦公事...放下斤斤計較的日子，只需2人即可乘艇出航，在遊艇上品嘗佳餚，把煩惱通通留在岸邊，享受專屬你的海景。

Chagrined upon cost performance, calories calculation, to-do lists at work, etc.? Let go of your calculating life and take a yacht ride with 2 people only for guarantee departure. Savor the cuisine on the yacht, leave your worries behind at the shore, and enjoy the ocean view exclusive to you.

コスパ、カロリー計算、事務処理...すべてを忘れ、2人だけでも出発できるヨットに乗って出航しましょう。ヨットで美味しいごちそうを味わい、悩みを岸辺に置き去り、あなただけの海の景色を楽しみましょう。

11

## 彩色涼亭 Colorful Pavilion

📍 22.437912, 120.474857

餓了要吃東西，累了要停下休息，走著走著，或許出了些汗，就在濱灣公園裡的彩色涼亭坐下來，讓繽紛色彩解解你的疲憊！

When one gets hungry, he should eat, and when one gets tired, he should stop to take a rest. You might be sweaty when you take a stroll. Just get seated at the Colorful Pavilion in the Coastal Park to let the colors reduce your fatigue!

お腹すいたら食事にしよう、疲れたら休みにしよう。歩いているうちに、汗がかいたらカラーガゼボで少し休みましょう。カラフルな色は疲れを癒してくれます！

12

## 鵬灣跨海大橋 Dapeng Bay Bridge

📍 22.448622, 120.453074

全臺唯一可配合船舶進出口升降的開啟式景觀橋，夜間還有一天一顏色光雕秀，是東港的打卡聖地！

Dapeng Bay Bridge is the only "open" scenic bridge lifting for the entering and exiting of vessels from the port. At nighttime, the lightshows that change colors everyday are available. This is the most check-in spot in Donggang!

台灣で唯一港に出入りする船に合わせる跳開式景観橋です。夜はライトショーが行われます。東港のインスタ映えスポットです！

鵬灣跨海大橋 開啟時間 LIFT TIME OF THE DAPENG BAY BRIDGE 海峽大橋 オープン時間	每週六、日及國定假日 夏季(3月-9月) 17:00開啟   冬季(10月-2月) 16:30開啟 Every Saturday, Sunday and National Holiday Lift at 17:00 in Summer (Mar-Sep)   Lift at 16:30 in Winter (Oct-Feb) 每週土日・祝日 夏(3月-9月) 17:00にオープン   冬(10-2月) 16:30にオープン
一天一色光雕秀 LIGHT SHOWS WITH DAILYCOLOR CHANGE ライトショー	夏季(3月-9月) 19:00-22:00   冬季(10月-2月) 18:00-21:00 逢整點表演一次5分鐘的七彩霓虹動態光雕秀。 Summer (March-September) 19:00-22:00   Winter (October-February) 18:00-21:00 The five-minute dynamic rainbow light show is presented every hour. 夏(3月-9月) 19:00-22:00   冬(10月-2月) 18:00-21:00 毎正時に5分間のライトショーを行います。